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Hallituksen kokous 3/2023
Aika: 8.2. kello 14.15
Paikka: Ag D224.1

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Topias Jakkula
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Kiril Sanasvuori
Eemeli Voutilainen

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x
-
x
x (Saapui kohdassa 9. k.)
x (Saapui kohdassa 9. k.)
-
x
x
-
-
x
-

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 14.18.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikael Myllymäki.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 2/23 seuraavilla muutoksilla:
Poistetaan Juho Reiman approtoimikunnan uusien jäsenten listasta.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista muutoksitta.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Atte ei usko lumeen, mutta hän suojautuu silti suojalaseilla lunta vastaan. Erika on
nukkunut liian vähän ja lähetellyt liian paljon sähköposteja. Juuso ja Atte ovat saaneet
viimeinkin nimenkirjoitusoikeudet PRH:lta.
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7. Jäsenet
Hyväksytään yksi uusi jäsen (Liite 1).

8. Fuksit
Ei uusia fukseja.

9. Tapahtumat
a. Sitsit 25.1

Meni hyvin. Valtteri ehdottaa 831,50 euroa budjetoitavaksi sitseihin. Atte
kannattaa. Budjetoidaan 831,50 euroa sitseihin.

b. 3MIOT
Meni hyvin. Valtteri ehdottaa budjetoitavaksi 372,90 euroa 3mioiden
narikkalaskuun. Roope kannattaa. Budjetoidaan 372,90 euroa narikkalaskuun.

c. Lautapeli-ilta
Oli ja meni. Kivasti porukkaa paikalla. Jäsenistö tykkää lautapeleistä, joten
järjestetään uudelleen.

d. JM-kyykkä
Oli ja meni. Syrren joukkue voitti, Dumppi tuli toiseksi ja Ynnä oli kolmas.
Jatkosaunasta esitettiin toiveita. Valtteri huomauttaa, että tapahtuman
markkinointi olisi voinut olla parempi ja yleisestikin tapahtumien markkinointiin
voisi panostaa enemmän. Erika sanoo, että seuraavaa JM-kyykkää aletaan
suunnittelemaan jo tämän vuoden lopulla muiden matlujen kanssa, jolloin aikaa
sen markkinointiin on enemmän.

e. Helmikuun karaoke
Oli ja meni. Ihmisiä oli kivasti paikalla

f. MM-kyykkä
Ynnän joukkue on menossa pelaamaan, jos yksi joukkuelainen tervehtyy ajoissa.
Vaikka joukkue olisi vajaa, lähtee se siltikin. Linkin bussissa on tilaa Ynnäläisille.

g. Fuksisauna osa 2: Fuksien paluu
On 14.2. Opinkivellä. Sauna varattu. TEK sponsoroi tapahtumaa. Juuso
ehdottaa, että budjetoidaan 20 euroa lisää fuksisaunaan. Atte kannattaa.
Budjetoidaan 20 euroa fuksisaunan eväisiin. Yhteensä fuksisaunan eväisiin on
siten käytettävissä 50 euroa.
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h. Luonnontieteellinen laskiainen
On 22.2. Ilmoittautuminen aukesi tänään ja vahvistussähköpostien saannissa on
taas ollut oneglmia. Mikko tarkistaa, että kaikki on ok. Poliisi-ilmo lähtee tänään ja
muuten asiat alkavat olla hoidossa. Erika ehdottaa 30 euroa budjetoitavaksi
Poliisi-ilmoon. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 30 euroa. Erika jakaa tarkemmat
tiedot laskiaisesta muulle hallitukselle.

Haalarimerkkejä on tilattu laiskiais-aiheisilla grafiikoilla. Jatkoille pääsee
haalarimerkillä. Valtteri ja Atte olisivat halukkaita Ynnän lipunmyyntiin jatkoille.
Ynnän lipunmyyntiaika on klo 23-00, joten he eivät todennäköisesti kerkeäkään
lipunmyyjiksi.

i. Sitsit viikolla 10
On 8.3. Escissä ja järjestetään Abakuksen kanssa. Suunniteluryhmälle on
perustettu WhatsApp -ryhmä. Roope on halukas toastmasteriksi. Atte sanoo, että
Roope olisi hyvä valinta toustiksi. Suunnitteluryhmä ideoi sitsien teemaa ja käy
läpi laulettavia lauluja, sillä sitseillä käytettäneen kahta eri laulukirjaa.

j. 3MIOT 23.2.
Ovat tulossa 23.2.

k. Muut
Käsiötyöpiirin seuraava tapaaminen on 13.2. ja aiheena on neulomisen alkeet.
Käsityöpiiri kokoontuu Koas Harjun Loungessa (Kauppakatu 11) klo 18-21. Myös
haalarimerkkien ompelijat ja muut käsityöihmiset ovat lämpimästi tervetulleita.

Lateksii on tänään 8.2. Jyväskylässä. Voitaisiin viedä Lateksii Esciin Algon, Linkin
ja Emilen yhteissitsien jatkoille. Mainostetaan pikaisesti jäsenistölle
yllätysvierailua. Atte ehdottaa, että kokoonnuttaisiin vaikka Mattilanniemessä
Lateksiin kanssa ja mietittäisiin sitten jatkosuunnitelmia yhdessä. Juuso sanoo,
että Resina voisi olla hyvä paikka viettää iltaa Lateksiin kanssa. Kiril ehdottaa
paikaksi Cafe Europaa. Mennään Cafe Europaan ja Roope hoitaa ilmoituksen
Europaan. Mainostetaan jäsenistölle Lateksii x Ynnä hengailua klo 19 eteenpäin
Cafessa. Juuso ottaa haalarimerkkejä mukaan myytäväksi. Sessi laittaa
Instagramissa jäsenistölle tietoa.

Sopokahvit olivat tammikuussa ja osallistujia oli. Sara ehdottaa 0,27 euroa
budjetoitavaksi sopokahveihin. Atte kannattaa. Budjetoidaan 0,27 euroa. Erika,
sanoo että kehut olivat kivoja.

Helmikuun sopokahvit ovat 14.2. eli ystävänpäivänä ja aiheena on ystävyys. Sara
ehdottaa budjetoitavaksi 12 euroa. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 12 euroa.
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Sara kertoo, että muumitikkareiden hinta on tuplaantunut vanhoista hyvistä
ajoista.

Juuso kysyy, pidetäänkö tapahtumien markkinoinnista iltakoulua. Erika sanoo,
että tapahtumista voisi kysyä palautetta, jossa myös kysyttäisiin palautetta
tapahtumien markkinointiin liittyen. Sara sanoo, että yksi laajempi jäsenkysely
olisi käytännöllisempi järjestää, kuin monta eri palautekyselyä.. Kyselyn
ajankohdaksi sopisi kevät. Järjestetään jäsenkysely. Juuso on päävastuussa
kyselystä, mutta nakittaa sektoreiden edustajia tekemään sopivia kysymyksiä.

Uusimman tilannetiedon mukaan emme menekään Lateksiin kanssa Cafe
Europaan, koska siellä on toisen ainejärjestön tapahtuma. Atte ehdottaa Helmeä
hengailupaikaksi. Ollaan yhteydessä Helmeen puhelimitse. Atte soittaa heille ja
tiedustelee onko tänään tilaa.

10. Excu
Atte on hoitanut excuasiaa Lateksiin suuntaan Lappeenrantaan. Mahdollinen ajankohta
exculle olisi huhtikuun alussa. Lateksiilta on ehdotettu, että voitaisiin järjestää Ynnä x
Lateksii x Matrix -sitsit, sillä Matrix olisi myös mahdollisesti samoihin aikoihin
Lappeenrannassa excuilemassa. Kysellään tarkempia päivämääriä, jotta voidaan alkaa
suunnittelemaan.

11. Liikunta
Atte on miettinyt lajikokeilua. Ehdotuksia on tullut paljon, joten Atte järjestää kyselyä
lajikokeilusta. Liikuntaturnauksen lajikyselyn vastausten perusteella futsal on vienyt
voiton eli matlujen välinen turnaus pidetään futsal-turnauksena.

12. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Seuraava kokous on perjantaina Origolla klo 13-15. Roope ja Atte ovat kiertäneet
baareja todistetusti käsi kädessä ja allekirjoittaneet sopimuksia.

b. Kännytoimikunta
Toimikunta kokoustaa, kunhan kaikille sopiva ajankohta löytyy.

c. Muut
Ei muuta.

13. Sopoasiat
Ei ole.

14. Kopoasiat
Ei ole.
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15. KV-asiat
Olisi, muttei ole. KV-opiskelijoille esittely ei onnistunut sovittuna päivänä.

16. Yrityssuhteet
a. Hallitushupparit

Yrityksiä on rajattu viiteen potentiaaliseen toimittajaan. Yhdelle yritykselle on
laitettu tarjouspyyntöä. Laitetaan lopuillekin pikaisesti. Loimun sopimuksessa on
maininta vaatesponssista. TEK sponssaa myös huppareita.

b. Muut
Juuso sanoo, että allekirjoitusoikedet saatuuan, hän voi nyt allekirjoittaa
sopimuksia. Laajis ei tarjoa ainejärjestöille etuja tänäkautena. Topias hoitaa
konehuoneen jäsenetusopimuksen uusimisen.

17. Muut sektorit
Mikon sanoin nettisivut vaikuttavat pyörivän. Valtteri sanoo, että meillä on toistaiseksi
rahaa.

18. Edustukset
a. Kattilan tuparit

Algo ja Linkki on kutsunu meidät keskiviikkona 15.2. klo 12 eteenpäin tupareihin.
Viedään lahjaksi Aten löytämä Linkin kyykkä, joka löytyi Algon ja Magnan pelien
jälkeen Mattilanniemen parkkipaikalta. Juuson mielestä olisi kiva, jos
mahdollisimman moni pääsisi vierailemaan tupareissa.

b. Lateksii 7v
Juuso ja Atte edustavat Ynnää. Mikael on lähdössä SFMO:n edustajana. Mikael
kysyy Lateksiilaisilta yösijaa Ynnän seurueelle.

c. JYY 89v
Juuso sanoo, että kaikki halukkaat voivat ilmoittautua.

d. Muut
Fyysikkokillan 76v Fuusio on 11.3. Espoossa ja Helsingissä. Ovat kutsuneet
kaksi edustajaa. Valtterilla ja Juusolla on alustava kiinnostus edustukseen.

19. Sauna
Kiril sanoo, että sauna on.

20. Budjetoinnit
Ei erillisiä budjetointeja.
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21. Hankinnat
Ei hankintoja.

22. META
Erika muistuttaa hallituksen yleisistä pelisäännöistä ja sanoo että vaikka unohduksia
tapahtuukin, pyrittäisiin silti pitämään kiinni sovituista asioista. Sara sanoo, että laitetaan
jatkossa kaikki ei-tärkeät asiat niille perustettuun WA-ryhmään. Juuso sanoo, että
muistutelkaa toisia hallituslaisia asioista. Saran mielestä Atella on tänään hienot sukat.
Erika pyytää Attea esittelemään hienoja sukkiaan kaikille.

Atte on soittanut pankkiin. Pankki vastasi kryptisesti ja he haluavat kaikki
oikeudenhaltijat samaan aikaan pankkiin allekirjoittamaan papereita. Juuso huomauttaa,
että pöytäkirjat olisi hyvä saada nettisivuille. Atte muistuttaa, että laskutusasioissa
kannattaa olla suoraan yhteydessä rahastonhoitajaamme Valtteriin.

23. Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous parin viikon päästä. Juuso tekee Doodlen ajoista.

24. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 15.47.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 3.11.2022-8.2.2023
2. Kokouksen 3/23 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Juuso Kinnunen Mikael Myllymäki
Puheenjohtaja Sihteeri


